
IZVRŠNI ODBOR SKUP. OTROŠKEGA VARSTVA

Čimprej poskrbeti za kader
Od 164 diplomantov vzgojiteljske Šole jih je
le četrtina odšla v vrtce

Po obravnavi in sprejetju
stališč k akcijskemu programu
za stanovanjsko področje je
izvršni odbor skupnosti otro-
škega varstva na seji 9. okto-
bra obravnaval osnutek gradi-
va o družbeni vzgoji in varstvu
predšolskih otrok v Ljubljani.
Osnutek je pripravil 10 mestne
skupnosti otroSkega varstva in
ga je na seji obrazložil njegov
predsednik Branko Golobič.
Družbena vzgoja in varstvo
otrok bo tema, o kateri bodo
govorili na skupni seji zborov
skupščitie mesta Ljubljane, ko
bo kot četrti zbor sodelovala
tudi skupnost socialnega var-
stva.

V osnutku gradiva niso z vo-
llkiml, poudarjenlm! besedami
opisani dosedanji uspehi na
področju otroškega varstva, ki
jih ni bilo malo. Pač pa so iz-
postavljena še vedno odprta in
za nadaljnji razvoj otroškega
varstva ključna vprašanja, nad
katerimi se bo treba zamisliti.
Med njimi je tudi vprašanje
strokovnih kadrov, pomanjka-
nje katerih se že čuti in bo
spričo graditve novih objektov
prav kmalu doseglo krizno
točko.

Od 164 diplomantov, ki so
letos končali vzgojiteljsko šolo
v Ljubljani, se jih je le 25 od-
stotkov zaposlilo v vrtcih, vsi
drugi so odšli v druge dejavno-
sti, med njimi tudi nekaj, ki jih
je štipendirala skupnost otro-
škega varstva. Tudi primeri
fluktuacije niso redki. \z vrtcev
odhajajo vzgojitetjice pr«d-
vsem zaradi neurejenega sta-
novanjskega vprašanja, ali pa
zastran nezadovoljstva z oseb-
nimi dohodki.

Osnutek predloženega gra-
diva bo obravnaval in ocenil
tzvršni odbor bežigrajske
skupnosti otroškega varstva
na svoji prvi naslednji seji, na
kateri bo pripravil tudi predlo-
ge in jih predložiT skupnosti
socialnega varstva.

V nadaljevanju sejeje izvršni
odbor obravnaval še nekatera

investicijska vprašanja ter vlo-
ge za dodelitev sredstev za
igrišča,

KS Ježica so odobrili 20.000
din za nakup igral za igrišče ob
Kališnikovem trgu, VV2 Rezke
Dragar 20.000 din, VVZ Mladi

rod 50.000 din. Z dodelttvijo
navedenih sredstev je izčrpan
letošnji program, opreme
igrišč.

Za igrišče vTesovnikovi ulici
bo KS Ježica prejela sredstva
prihodnje ieto, prav tako tudi
KS Bežigrad. Po sklepu seje
bosta omenjeni krajevni skup-
nosti na prednostni listi.
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